
ZŠ a MŠ Jarov, V Zahrádkách 48, Praha 3, školní rok 2024/2025

Zápis ze zasedání Rady školy ze dne 14. 11. 2024

Přítomni:

Za rodiče: předsedkyně rady školy Mgr. Martina Nováková, Ing. Arch. Braňo Krümmer

Za školu: Simona Vlasáková

Za zřizovatele: JUDr. Robert Pecka

Hosté: ředitel školy PaeDr. Stanislav Šebl

Omluveni: Mgr. Lucie Žilová, Bc. Jan Bartko, Mgr. David Hovorka

1. Zahájení školské rady předsedkyní rady pí Novákovou, odsouhlasení zapisovatele
školské rady - pí Nováková.

2. Odsouhlasení programu.

3. Zápisy pro školní rok 2025/2026.

Dne 23. 10. 2024 proběhla schůzka zástupců rodičů rady školy a pana ředitele Šebla
se starostou p. Vronským, místostarostou pro školství p. Málkem a zastupitelem
p. Peckou. Byla probrána otázka zápisů pro školní rok 2025/2026 a s tím související
problematika spádové turistiky a organizace zápisů.

Úprava spádové oblasti - město opět přistoupí k úpravě spádové oblasti. Dle
nejnovějších informací nejspíše bude vyjmuta ulice Dagmar Burešové a Rixdorfská.
Pan ředitel Šebl se spojí s panem Vojtěchem z odboru školství, který má tuto úpravu
na starosti a dané změny s ním probere. Předpokládá se schválení asi do 16. 12.
2024 ze strany městské části, následně bude změnu spádové oblasti schvalovat
magistrát (leden, únor 2025). Seznam bude poskytnut školám ještě před schválením
změn magistrátem a bude vyvěšen na webových stránkách školy.

Boj se spádovou turistikou - město zahájilo intenzivní řešení problematiky. Již
probíhá školení ředitelů, součinnost s právníkem Prahy 6, s matrikou a chystá se
mediální kampaň. Město je připraveno proti spádovým turistům rázně zakročit. Škola
je připravena vše hlídat a ověřovat a podniknout veškeré možné kroky pro to,
abychom spádové turisty odradili, případně následně odhalili a postoupili k dalšímu
řízení. Stejně tak by měly postupovat všechny školy naší městské části.

Ideální stav: přijetí všech spádových dětí a dětí z Prahy 3, které zde mají
sourozence.



Den otevřených dveří stanoven na 6. 2. 2025.

Termín zápisů do 1. tříd - 23.-24. 4. 2025, do školky 6.-7.4. 2025.

4. Půdní vestavba a nová výstavba.

Výběrové řízení na dodavatele půdní vestavby vyhrál Ateliér 99. Do 18. 11. 2024
běží lhůta pro odvolání. V případě, že odvolání nikdo z dalších uchazečů nepodá,
dojde k podepsání smlouvy a vše poběží dle plánů.

Ohledně nové budovy proběhla schůzka pana ředitele Šebla a p. Krůmmera
s p. Ditrichem z městské části. Na základě předložených návrhů pan ředitel i zástupci
rodičů předali své podněty a připomínky. Zástupci rodičů upozorňují především na
absenci šaten v předložených návrzích.

V rámci diskuse ohledně půdní vestavby se řešilo využití nových prostor. Bude sem
přesunuta počítačová učebna a jazykové učebny (z důvodu rozšíření jídelny budou
tyto učebny zrušeny) a budou zde další dvě třídy. Zástupci rodičů a zástupci školy
vyjádřili přání, aby volné učebny byly využity pro půlené hodiny, nebo aby se nové
učebny využily pro navýšení kapacity 1. stupně, s tím, že by se v následujícím
školním roce, případně následujících dvou či tří let, mohly otevřít tři první třídy.
Vyřešil by se tím převis spádových dětí v oblasti.

5. SRPŠ. Ustavující schůze SRPŠ se uskuteční v pátek 15. 11. 2024. Proběhne volba
předsedy a pokladníka. Kandidátkou na předsedu je Petra Oraná a kandidátkou na
pokladníka Tereza Hrbáčková. Zápis z ustavující schůze a návrh na zápis spolku do
rejstříku je konzultován s právní kanceláří. Souhlas vlastníka nemovitosti
s umístěním sídla spolku je zajišťován prostřednictvím pana zastupitele Pecky.

Po ustavující schůzi zástupci rodičů navrhli uspořádat schůzku ve složení předseda,
pokladník, pí Vlasáková za školu, pí Nováková za zástupce rodičů v radě školy, kde
budou prodiskutovány možnosti fungování (bankovní účet, výběr členských poplatků,
evidence, uložení dokumentace, atd.). Následně proběhne schůzka s třídními
důvěrníky, kde bude vše schváleno (směřováno k třídním schůzkám v lednu).

6. Dne 17. 10. 2024 proběhla schůzka zástupců rodičů a pana ředitele Šebla
s místostarostou pro dopravu p. Rutem. Předány veškeré podněty od rodičů ZŠ
Jarov, vše sesumírováno a zhodnoceno. Zástupci rodičů oceňují přístup pana
místostarosty a rychlé projednání předaných podnětů. Na 22. 11. naplánována další
schůzka, kdy bychom měli získat již finální stanovisko ze strany Policie ČR.

Ve škole probíhá projekt dopravní výchovy pod vedením pana učitele Hory (i se
zapojením BESIPu a Policie ČR). Škola následně počítá se zapojením do projektu
Bezpečné cesty do škol u organizace Pěšky městem opět pod vedením pana učitele
Hory. Mělo by to přinést detailní studii dopravních řešení a následnou realizaci
stavebních úprav z rozpočtu hl.m. Prahy v rámci kapitoly BESIP.



7. Revitalizace prostoru před školou.

Na schůzce s panem místostarostou Rutem proběhla domluva, že se škola spolu se
zástupci rodičů pokusí zrevitalizovat prostor před školou (v rámci možností bez
výrazných nákladů). Osázení květináčů (řeší pan ředitel), přidání lavic (řeší pan
místostarosta Rut), spolupráce se ZUŠ ohledně návrhů na výmalbu povrchů, atd.
Možné využít i plot, různé nástěnky, vitríny, atd., případně skulptury.

Na schůzce s panem starostou Vronským jsme byli informováni, že se v rámci
revitalizace plácku na Chmelnici počítá i s prostorem před školou. Zástupce rodičů již
propojil s architektkou ze Studia Bistro, která toto má na starosti a s p. Adámkem ze
spolku Život na Žižkově. Jakmile bude vše prodiskutováno s VŠE, která vlastní část
pozemků, dojde k našemu zapojení (leden, únor 2025). Pevně věříme, že
společnými silami můžeme z daného prostoru vytvořit živé místo, kde budou děti
i místní občané rádi trávit svůj volný čas.

8. Různé

Žaluzie. Na základě podnětů rodičů dochází prostřednictvím p. Krümmera
k nacenění venkovních žaluzií pro ZŠ Jarov. Zástupci rodičů vznesli dotaz na
zástupce města, zda je zde nějaká cesta, jak zajistit financování. Pan zastupitel
Pecka zástupce rodičů propojí s dotačním oddělením města, které sleduje
nejrůznější výzvy a v případě, že se objeví výzva vhodná pro tyto účely, informují nás
a zároveň mohou pomoci i s žádostí.

Vánoční akce Klubu rodičů. Škola ve spolupráci s Klubem rodičů plánuje
předvánoční akci pro děti a jejich rodiče. Naplánována je na 9. 11. 2024 od 16 do 18
hod. Více informací bude následovat po projednání.

Klub pro nadané děti. Paní učitelka Útratová ve spolupráci s Mensou ČR připravila
Klub pro nadané děti, který bude probíhat 1 x 14 dní. Informace odeslány rodičům
prostřednictvím bakalářů.

Kido projekt proti šikaně. Škola zahájila projekt proti šikaně. Po jeho vyhodnocení
budou rodiče informováni.

Oprava kotle. Na základě doporučení pana radního Bartka vedení školy požádalo
město o vyčlenění financí na opravu kotle. Z důvodu dostatku financí na rezervním
účtu školy byla žádost zamítnuta. Škola si opravu musí zafinancovat sama.

9. Další termín zasedání rady školy byl stanoven na čtvrtek 16. 1. 2025 ve 13 hodin.

V Praze dne 14. 11. 2024 Zapsala: Martina Nováková


